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Záznam 
z jednání konaného distanční formou dne 13. ledna 2021 

v 15,00 hod. 
 
Přítomni: - členové a stálí hosté dle prezenčního listu 
Zapisovatel: M. Čadský 
Hosté: M. Binko, R. Bureš, D. Čech, M. Frauenterka, M. Fryč, Z. Havel, J. Kovařík, 
P. Kroupa, J. Mach, T. Páleníček, R. Sobčák, P. Souček 
 
Předložené písemné materiály: 
Podklady pro jednání byly členům komise poskytnuty předem v elektronické podobě. 

 
Komise zahájila jednání v 15.06 v okamžiku, kdy bylo přítomných 7 členů komise. 
Jednání komise zahájil L. Šíma přivítáním členů a hostů.  
 
Úvodem jednání představil L. Šíma zástupce městských částí, advokátních kanceláří, 
TSK, a.s., IPR a odboru dopravy MHMP. Komise hlasovala o přítomnosti hostů na 
jednání a jejich účast byla jednomyslně schválena (7-0-0).  
 
Následně komise bez připomínek schválila (7-0-0) zápis z posledního uskutečněného 
jednání. 
 
Potom komise schválila (7-0-0) program jednání komise. 
 
1. bodem jednání komise byla problematika parkování zásobovacích vozidel v ZPS, a 

to jak klasických vozidel (dodávková vozidla u obchodů), tak i rozvážkových a 
doručovacích společností (rozvoz jídla, balíků apod.).  
 
Úvod do problematiky, tak jak byla zahájena první jednání na IPR představil V. 
Novotný. Seznámil členy a hosty s prvotním návrhem řešení, který předložil 
k diskuzi. 
 
Další představení uvedl P. Souček, který komisi představil připravená zásobovací 
parkovací oprávnění, která v minulosti komise nedoporučila k uvedení do provozu.  
 
Posledním, který představil nové řešení situace, byl R. Bureš. Ten představil komisi 
zařízení, které pilotně zkouší městská část Praha 1 na zásobovacích stáních 
v Palackého ulici. Zařízení zde monitoruje trvale stání a prostřednictvím 
informačního panelu signalizuje, zda vozidlo na těchto místech dodržují vymezený 
čas pro zásobování. Uvedené údaje jsou nejen informací pro samotné řidiče, ale 
také pro občany a do budoucna by mohly být poskytovány jako podklad pro řešení 
přestupků správním orgánům. 
 
Komise se v rámci diskuze shodla na nutnosti se touto problematikou zabývat, 
protože v současné době zásobovací vozidla často parkují v křižovatkách, na 
přechodech, na chodnících apod. Bez možnosti, jak jejich parkování legalizovat a 
dát mu jednotný řád, nebude možné se na jejich postihování šířeji zaměřit. Komise 
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navrhla, aby zástupci IPR (M. Binko), ODO MHMP (J. Mach a R. Sobčák), TSK a 
MČ vytvořili pracovní skupinu a na základě představených možností hledali 
vhodná řešení. Komise se k těmto řešením v budoucnu vrátí. 

 
2. Dalším bodem jednání byl požadavek městské části Praha 15 na realizaci nové 

oblasti 15 a nové tarifní oblasti. Jak v úvodu uvedl M. Čadský, jedná se o 
požadavek, který vznesla městská část Praha 15 v souvislosti s připravovanou 
novelou nařízení č. 19/2017 Sb. hl. m. Prahy. 
 
M. Frauenterka představil myšlenku zavedení nové tarifní oblasti. O tomto návrhu, 
popř. o jiném možném řešení by chtěl se zástupci HMP začít diskutovat s cílem 
najít vhodné řešení. 
 
Komise vzala požadavek městské části Praha 15 na vědomí a pověřila (7-0-0) 
L. Šímu k jednání s městskou částí Praha 15. Výsledek jednání pak bude předložen 
komisi k projednání. 
 

3. Dalším bodem, který uvedl L. Šíma byl požadavek PRE na HMP o zvýhodněný 
pronájem a služebnost pro umístění dobíjecích stanic a k tomu parkovacích stání. 
 
Komise doporučuje (5-0-2) Radě hl. m. Prahy upravit zásady cenové politiky hl. m. 
Prahy tak, aby na umístění veřejných dobíjecích stanic byla poskytnuta sleva. Dále 
komise doporučuje:  
- aby parkovací stání u dobíjecích stanic umístěných v uličním prostoru v zónách 

placeného stání byla součástí zón placeného stání,  
- aby cenové zvýhodnění bylo poskytnuto všem dodavatelům veřejných 

dobíjecích stanic, 
- aby požadovaná služebnost pro parkovací stání u dobíjecích byla nahrazena 

pronájmem.  
 

4. Vzhledem k současné epidemiologické situaci navrhnul L. Šíma, že komise nebude 
stanovovat termíny jednání na I. pololetí roku 2021, ale navrhnul případné termíny 
příštích jednání na 10. 2. 2021 a 10. 3. 2021. Členové a stálí hosté si tyto termíny 
zatím zablokují. Pokud bude mít komise podklady a podněty na další témata 
k projednání, budou jednání svolána na tyto termíny. Členové tento návrh schválili 
(7-0-0). 
 

5. V. Novotný navrhnul na některé z dalších témat problematiku zón placeného stání 
a záchytných parkovišť P+R (umisťování, cenová politika apod.). 

 
Komise s návrhem souhlasí a požádala V. Novotného o přípravu podkladů k 
jednání. 
 

Jednání komise bylo ukončeno v 16.59 hod. 
 

Příští zasedání komise má se koná  
10. února 2021 od 15.00 hod.  

s ohledem na nouzový elektronickou formou, sledujte prosím e-maily od tajemníka 
komise. 

 
Zaznamenal: M. Čadský  
Schválil: L. Šíma 




